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Alelnök

Általános KB-s feladatok
Ülések

● Részt vettem a hónapban tartott üléseken

○ Az üléstémákat elolvastam, saját témáimat beterjesztettem, valamint ezekből

felkészültem

○ Ülések közti tevékenységeimet összeszedtem, hogy be tudjak számolni róluk a

KB többi tagjának

Csapatépítés
● Részt vettem az általam szervezett csapatépüléseken
● Ezekre előzetesen alaposan felkészültem

Alelnöki poszthoz köthető teendők
Elnök-Alelnöki megbeszélés

● Részt vettem a megbeszéléseken, amiből 4 valósult meg
● Ezekre előzetesen felkészültem, és az ott kiadott teendőket elvégeztem

Csapat
● 1on1 beszélgetéseket tartottam Karé Bencével
● 1on1 beszélgetéseket tartottam Csábi Dániel Botonddal
● A 1on1 beszélgetésekre előzetesen felkészültem, a beszélgetéseket pedig

utólagosan feldolgoztam
● A csapat workflow megírásával foglalkoztam

Csoportok
● Részt vettem az SVK vezetői workshopján
● Az SVK megkeresésére válaszoltam és a felmerülő igényeiket intéztem
● Foglalkoztam az EMT ügyével

Egyéb
● Válaszoltam a listákra beérkező megkeresésekre

Új csapat szervezése
● Elkezdtem megszervezni az új induló csapatot


